

**SureFood®ALLERGEN 4plex
Soya/Celery/Mustard+IAC (S3401)**

Gültig ab Lot | valid from lot: **23354**

Produktinformation | manual: **ab/from April 2025**

 **Wichtiger Hinweis**

Im vorliegenden Kit und der zugehörigen Produktinformation hat sich im Zuge der Produktpflege folgende Änderung ergeben:

1. Das Primer-Probe System wurde geändert. Die Änderung des Systems kann Einfluss auf die Performance haben.

 **Important note**

In the present kit and according manual a change has been made in context with a product workover:

1. A modification has been made in the primer probe system. The modification can have an influence on the performance of the real-time PCR system.

**SureFood®ALLERGEN 4plex
Soya/Celery/Mustard+IAC (S3401)**

Gültig ab Lot | valid from lot: **23354**

Produktinformation | manual: **ab/from April 2025**

 **Wichtiger Hinweis**

Im vorliegenden Kit und der zugehörigen Produktinformation hat sich im Zuge der Produktpflege folgende Änderung ergeben:

1. Das Primer-Probe System wurde geändert. Die Änderung des Systems kann Einfluss auf die Performance haben.

 **Important note**

In the present kit and according manual a change has been made in context with a product workover:

1. A modification has been made in the primer probe system. The modification can have an influence on the performance of the real-time PCR system.